
Zpráva ze zasedání výboru SČSPKS, z. s. v Chrudimi 29. 9. 2023 
Přítomni: Ing. Lubomír Berka, František Cigánek, Radek Čech Ing. Jana Čechová, František 
Halama, Ing. Petr Havel, Petr Hoffmann, Ing. Zlatko Janeba Ph.D., Lumír Král, Ing. Libor Kunte 
Ph.D., Ing. Milan Kůrka, Miroslav Luňák, Ing. Jiří Musil, Ing. Pavel Novák, Mgr. Petr Pavelka, 
Karel Pavlíček, Miloslav Šebej, Ing. Albert Škrovan, Ing. Jaroslav Vích, Jiří Vochozka 
Omluveni: Ing. Ivan Kubát 

1. Úvodní slovo a zahájení zasedání – Ing. L. Berka. 
2. Odsouhlasení programu proběhlo jednomyslně a další řízení schůze - Ing. L. Berka. 
3. Zpráva o činnosti SČSPKS, z. s. za uplynulé období 2022–2023 přednesl Ing. J. Vích. 
4. Zpráva o hospodaření – přednesla Ing. J. Čechová. 
5. Zpráva revizní komise – přednesl Ing. J. Musil. 
6. Zpráva předsedy redakční rady časopisu Kaktusy – přednesl Ing. L. Kunte Ph.D. 
7. Zpráva redaktora Atlasu kaktusů – přednesl Ing. L. Berka. 
8. Zpráva Archivní sekce SČSPKS – přednesl J. Vochozka. 
9. Po diskusi k jednotlivým zprávám byly všechny přednesené zprávy jednomyslně 

schváleny.  
10. Projednání dalších organizačních záležitostí: 

a) Cena časopisu Kaktusy pro rok 2024: 
Individuální odběr - 350,- Kč za ročník a poštovné 110,- Kč – celkem 460,- Kč, pro 
hromadné dodávky J. Čechová zjistí konkrétní navýšení poštovného v závislosti na 
váze a velikosti zásilky a informuje tyto odběratele. 
Nepředplacený individuální odběr bude o 50,- Kč vyšší – celkem 510,- Kč. 

b) Cena Atlasu kaktusů pro rok 2024 se zvyšuje na 330,- Kč včetně poštovného. 
Cena Atlasu kaktusů pro rok 2024 po uzávěrce – 380,- Kč. 

c) Spolek Hradec Králové nabídl sponzorský dar na výrobu časopisu Kaktusy, se 
zástupci spolku domluví J. Vích, J. Čechová a J. Štembera. 

d) F. Cigánek a P. Hofman mají za úkol kontaktovat spolky v Čelákovicích, Uherském 
Brodě a Uherském Hradišti. 

e) Informace spolkům s klesající členskou základnou, zapsaných ve spolkovém 
rejstříku. Spolky mohou podle svého uvážení spolek zrušit ve smyslu svých stanov, 
tzn. ukončit evidenci ve spolkovém rejstříku. Členství v SČSPKS zůstane 
zachováno, je nutno ale uzavřít Dohodu o sympatizujícím členství (ke stažení na 
webu SČSPKS). 

f) L. Berka připomněl, že budou v Kuléru představeny jednotlivé spolky a vyzval 
jednotlivé zástupce, aby tuto myšlenku podpořili ve svých oblastech. 

g) A. Škrovan navrhl do Kuléru medailonky pěstitelů kaktusů a sukulentů. 
h) Volba Zlatého Alberta pro rok 2024 – zvoleni v pořadí: MuDr. Svatopluk Ryba, Ing. 

Ivan Kubát a Václav Jakubec. 
i) Předseda J. Vích vysvětlil možnost zařadit časopis Kaktusy do databází EBSCO, 

pokud to bude pro nás bez nákladů. Jedná se o možnost citací publikovaných 
článků v mezinárodní odborné literatuře. 

i) Informace o solidární podpoře petice proti pozitivnímu seznamu živočichů, 
chovaných v zájmových chovech. 

11. Návrh usnesení. 
12. Závěrečné slovo L. Berka. 

 
 
 



Usnesení výboru SČSPKS, z. s. v Chrudimi 29. 9. 2023 
Výbor SČSPKS, z. s. schvaluje: 
1. Zprávy o činnosti přednesené Ing. Jaroslavem Víchem, ing. Janou Čechovou, ing. Jiřím Musilem, 

ing. Liborem Kuntem, ing. Lubomírem Berkou a Jiřím Vochozkou – bez připomínek. 
2. Cena vydávaných tiskovin pro rok 2024 - cena časopisu Kaktusy při individuálním odběru 

zůstává 350,- Kč (poštovné se zvýší na 110,- Kč), pro hromadné zásilky J. Čechová zjistí konkrétní 
navýšení poštovného v závislosti na váze a velikosti zásilky a informuje tyto odběratele, cena 
Atlasu kaktusů se zvyšuje z 300,- Kč na 330,- Kč včetně poštovného. Pro ty co si nepředplatí 
časopis Kaktusy nebo Atlas kaktusů, bude prodejní cena vyšší o 50,- Kč.  

3. Zlatým Albertem pro rok 2024 byl navržen MUDr. Svatopluk Ryba. 
4. Schválení odměny pro webmastera ve výši 3 500,- Kč. 
5. F. Cigánek a P. Hofman kontaktují spolky v Uherském Brodě, Uherském Hradišti a Čelákovicích. 
6. J. Vích, J. Čechová a J. Štembera domluví se spolkem Hradec Králové nabídnutý sponzorský dar na 

výrobu časopisu Kaktusy. 
7. Informace spolkům s klesající členskou základnou, zapsaných ve spolkovém rejstříku. Spolky 

mohou podle svého uvážení spolek zrušit ve smyslu svých stanov, tzn. ukončit evidenci ve 
spolkovém rejstříku. Členství v SČSPKS zůstane zachováno, je nutno ale uzavřít Dohodu o 
sympatizujícím členství (ke stažení na webu SČSPKS) 

8. Podpora petice proti pozitivnímu seznamu živočichů, chovaných v zájmových chovech 

9. Pověření J. Vícha k jednání se zástupcem EBSCO a případné uzavření smlouvy. 

 
Vypracoval: Radek Čech 
 
Schválil: Ing. Jaroslav Vích, Ing. Lubomír Berka 
 
Přílohy: 
1. Zpráva o činnosti SČSPKS, z. s. za uplynulé období 2022–2023 
2. Zpráva o hospodaření 
3. Zpráva revizní komise 
4. Zpráva předsedy redakční rady časopisu Kaktusy 
5. Zpráva redaktora Atlasu kaktusů  
6. Zpráva Archivní sekce SČSPKS, z. s. 

 
Příloha č. 1 

Zpráva o činnosti SČSPKS a výboru SČSPKS 2022 - 2023 
Vážení členové výboru Společnosti českých a slovenských pěstitelů kaktusů a sukulentů, z.s. 
Pravidelně se koncem září schází Výbor Společnosti a Redakční rada zde v Chrudimi, a to především 
zásluhou dobré spolupráce s chrudimským spolkem. Chrudimskému spolku a jeho předsedovi Karlu 
Pavlíčkovi patří úvodem velký dík za zajištění důstojné schůzovní místnosti i poskytnutí prostor pro 
stánek Společnosti na burze.  
Každoročně hodnotíme, co se nám podařilo, co jsme nestihli, co nám všem komplikovalo a komplikuje 
spolkovou činnost. Na úvod je třeba opětovně připomenout, že podle občanského zákona jsme 
zapsaným spolkem, který jako své členy sdružuje lokální spolky a jim podobná sdružení pěstitelů 
kaktusů a sukulentů. V mezidobí zabezpečují ekonomický a organizační chod Společnosti předseda, 
pověřený místopředseda, jednatel, hospodář a předseda redakční rady. Tento způsob se osvědčil, 
protože vychází z dlouholeté praxe a potřeb Společnosti. Více než 30 let aktivní činnosti si samozřejmě 
vyžádalo i změny Stanov Společnosti a obměnu funkcionářů. Již teď musíme vzít na vědomí, že obměna 
funkcionářů výboru, která byla započata na Valné hromadě v Děčíně, bude pokračovat. Proto žádám 
ty, kteří chtějí v budoucnu svoje působení ve výboru SČSPKS, z. s. ukončit, aby za svůj region uvažovali 
o svém plnohodnotném zástupci. Poněvadž chod Společnosti není věc úplně jednoduchá, je potřeba 
mít určité vize:  



• cíle a směřování Společnosti,  

• komunikace se členy,  

• zabezpečení chodu Společnosti po ekonomické a personální stránce  

• vydávání časopisu Kaktusy a Atlasu kaktusů s dobrou obsahovou náplní.  
 
K tomu právě slouží jednání výboru Společnosti. Výbor SČSPKS z. s. v uplynulém období plnil 
programové cíle Společnosti. Výbor plnil přijaté usnesení. Navýšení cen časopisu Kaktusy a Atlasu 
kaktusů se ukázalo jako nanejvýš nutné. Pozitivní rovněž je, že nedošlo k výraznému snížení členské 
základy ani počtu odběratelů časopisu Kaktusy a Atlasu kaktusů. Také vydávání časopisu a Atlasu 
kaktusů nedoznalo žádné změny. Kvalita tisku časopisu je velmi dobrá a distribuce časopisu, až na malé 
problémy s doručením, byla výrazným pokrokem.   
Vzhledem k nestabilitě národní ekonomiky, kterou všichni pociťujeme, se dá konstatovat, že 
hospodaření Společnosti nezaznamenalo v uplynulém období výrazné problémy. To ovšem 
neznamená, že se Společnost nemůže dostat do problémů. Prognóza vývoje cen tisku nepředpokládá 
zásadní zvýšení, což se ale nedá říct o cenách pošty. Z tohoto důvodu navrhuji, abychom cenu 
poštovného u obou našich tiskovin opět přiměřeně navýšili.  
S určitou nadějí na poskytnutí finančního příspěvku pro vydávání časopisu Kaktusy jsme se začátkem 
letošního roku obrátili se žádostí na Ministerstvo životního prostředí ČR, Ministerstvo zemědělství ČR 
a Nadaci Agrofert. Přestože tisk časopisu nefiguroval ve vyhlášených dotačních programech, některé 
programy obou ministerstev byly hodně obecné a podle našeho názoru tu určitá šance byla! 
Poněvadž jsme žádali až počátkem letošního roku, obě ministerstva nám sdělila, že pro nás peníze 
nemají. Referentka Ministerstva ŽP byla relativně vstřícná, takže, pokud budou na podzim vyhlášeny 
nové dotační programy, budeme naši žádost  
u obou ministerstev opakovat. Žádost u Nadace Agrofert opakovat nebudeme, protože nadace je 
zaměřena především na individuální podporu dětí.   
Jak všichni víte, členství ve SČSPKS se osvědčuje dohodou o členství, kterou uzavírají jednotliví zájemci 
se SČSPKS buď jako aktivní nebo sympatizující členové. Je to požadavek stanov. Podle stanov jsme 
spolek a našimi členy jsou jiné spolky nebo jim na roveň postavená neformální a dobrovolná sdružení 
pěstitelů. Situace je relativně stabilizovaná. Organizace, které dohodu uzavřely, odebírají časopis 
Kaktusy bez problémů. Členové některých zaniklých kaktusářských organizací přešli do jiných spolků 
nebo se po dohodě s pražským spolkem stali členy pražského spolku a časopis dostávají poštou. 
Problematické, z hlediska členství, zůstávají organizace v Uherském Hradišti, Uherském Brodě a 
Čelákovicích. Navrhuji uložit v usnesení této schůze zástupcům příslušných regionů (František Cigánek 
a Petr Hoffmann) kontakt s evidovanými funkcionáři a zjištění stavu jejich zájmu o členství v SČSPKS 
z.s. 
V několika předchozích výročních zprávách jsem kritizoval některé postupy státních orgánů z rezortu 
životního prostředí a zemědělství. Skepse, že by současní úředníci byli schopni změnit svůj přezíravý 
přístup, přetrvává. Zejména České inspekci ŽP bylo ve správních řízeních prokázáno, že postup jejich 
úředníků porušoval zákon. Ministerští úředníci tato porušení sice přiznávají, ale ve výsledku nezákonné 
postupy obhajují. Pozitivní výsledek našeho tlaku spočívá v tom, že Česká inspekce ŽP uděluje své 
pokuty v tisícových, nikoliv desetitisícových částkách. I když je to určitý posun, skutečností zůstává, že 
postup úředníků ČIŽP, vedoucí k udělení pokuty, porušoval podstatně zákon č. 100/2004 Sb. o 
obchodování s ohroženými druhy. Postižení pěstitelé chtějí dosáhnout nápravy žalobou! 
Ministerstvo zemědělství by mělo zastupovat zájmy zahrádkářských spolků v rámci ČR a EU, podle 
zákona č. 221/2021 Sb. o podpoře zahrádkářské činnosti (tzv. zahrádkářský zákon). Zatím se tak neděje, 
i když je nutno objektivně konstatovat, že z naší strany zatím není viditelný problém. ÚKZÚZ, podle 
zpráv z pěstíren, postupuje korektně a zaměřuje se pouze na zdravotní stav rostlin a pěstebního 
prostředí. Avizované, zákonu odporující kontroly, za účasti úředníků AoPK jsme nezaznamenali, což 
považuji za dobrý výsledek našeho odporu.  
Bohužel, objevily se nové hrozby. V časopisu Kaktusy č. 2/2023 byl otištěn ve zkrácené podobě článek 
„Nové tendence v šikaně pěstitelů a chovatelů“. Rozšířená verze byla publikována v letošním 



květnovém vydání chrudimských internetových novin INCACT. Nápady, jak pěstitelům nebo 
chovatelům znepříjemnit život, se zdají být nekonečné. Na letošní burze budou k dispozici podpisové 
archy k petici, kterou se chceme, nejen my kaktusáři, bránit výmyslům nezodpovědných a 
sebestředných jedinců. Snahy ovládat společnost formou úřední regulace a zákazu zájmových činností, 
nalézají v evropských orgánech živnou půdu. Kdo se bude chtít dozvědět více, ať přijde po burze do 
chrudimského kina. Po předání ocenění Zlatý Alberto, zařadili pořadatelé do programu krátkou 
informaci, jaký boj vedeme proti takovým nebezpečným snahám. Zcela oprávněně se ptáme: 

▪ proč mají být vynakládány nemalé prostředky na realizaci pochybných opatření, která jsou jen 
nevědeckým a ideologicky zabarveným experimentem? 

▪ proč se mají naše zájmové sbírky a pěstírny přizpůsobovat zákazům, které nepovedou k 
zastavení úbytku biologické rozmanitosti? 

▪ komu může sloužit další omezování a kontrola našich pěstitelů, když po odborné stránce 
představují naši pěstitelé světovou špičku a kontrolující úředníci této úrovně nedosahují? 

▪ proč jsou naše odborně podložené námitky a argumenty na obtíž a popuzují některé 
zaměstnance rezortu MŽiP? 

▪ kdo rozšířil a komu slouží tvrzení, že Česká republika je překladištěm  
v přírodě vykopaných kaktusů a sukulentů? Neměly by se tím zabývat orgány činné v trestním 
řízení?  

Bude zřejmě ještě trvat, než se dočkáme odpovědi na naše otázky. Zatímní vedení ministerstva a ČIŽP 
nedává naději v pozitivní změnu.  
Hospodaření SČSPKS z. s. je zatím bez větších problémů, stejně jako vydávání časopisu Kaktusy a Atlasu 
kaktusů a jejich rozesílání. Web SČSPKS přináší aktuální zprávy a menší technické problémy průběžně 
odstraňujeme. V programu dnešní schůze jsou naplánovány další zprávy, ve kterých se dozvíte o 
hospodaření společnosti, kontrole hospodaření, vydávání časopisu a Atlasu a činnosti archivní sekce. 
Rovněž digitalizace časopisu pokračuje, bohužel stále řešíme problémy s publikací na webu 
Společnosti. 
Technickou stránku webu Společnosti zabezpečuje webmaster Pavel Šibal. Bohužel, v nedávné době 
došlo k nemilému a nečekanému problému. Provider, společnost ACTIVE 24 přemístil hosting našeho 
webu (https://cs-kaktusy.cz) na jiné servery u dceřiné společnosti čímž došlo ke ztrátě některých dat. 
Pracovník, který tuto změnu provedl, smazal veškeré statistiky o využívání našich webových stránek  
a jednotlivých uživatelských účtech. Bohužel, ani webmaster ani já jsme se o této změně nedozvěděli 
a více méně jsme ji zjistili náhodou, tím že administrátor stránky Notosekce, přestal mít ke stránce 
přístup. V současnosti jsou účty opětovně vytvořeny, ale data o přístupech, ze kterých by bylo možno 
vytvořit zpětně statistiky, jsou nenávratně ztracena. Nové zřízení statistik projednal webmaster P. 
Šibal s administrátorem nových serverů.  
Také letos budeme mít na chrudimské burze vlastní stánek. Daří se nám zde získat nové předplatitele 
a prodávat přebytky časopisu a Atlasu. Provoz stánku zajišťují obětavě manželé Cigánkovi, za což jim i 
letos patří dík. 
 V rámci Společnosti působí dlouhodobě odborné specializované sekce gymnofilů, notofilů, 
sukulentářů, pěstitelů mrazuvzdorných kaktusů a archivní sekce. Práce těchto specializovaných sekcí 
je pro úroveň kaktusaření v našich zemích významná, a proto děkuji všem, kteří pracovali pro tyto 
specializované sekce v uplynulém období ať organizačně nebo se podíleli na přednáškové činnosti. Dík 
patří i všem vydavatelům a redaktorům spolkových zpravodajů, které udržují mezi kaktusáři 
nezanedbatelnou míru aktuální informovanosti.  
V uplynulém období byly zorganizovány tradiční kaktusářsko-sukulentářské akce. I když ne všude, byla 
návštěvnost na úrovni minulých let, je pozitivní, že organizátoři hledají cesty, jak zvýšit atraktivitu akce 
pro veřejnost. Taková setkání mají pro naši spolkovou činnost velký význam a pomáhají  
Na závěr bych, jako už mnohokrát, připomněl, že je důležité posilovat to, co nás spojuje a ne 
rozděluje. Bez vzájemné spolupráce nejsme schopni naplňovat  
a posilovat tradice českého a slovenského kaktusářství a sukulentářství. Během roku jsem, bohužel, 
zaznamenal dvě připomínky k redakční radě z okruhu autorů článků. V krátkosti bych to shrnul: 
nemusíme se vždy shodnout v pohledu na rostliny, ale odmítnutí autora by mělo být spíše výjimkou. 

https://cs-kaktusy.cz/


Redakční rada se nemusí vždy ztotožňovat s pohledem autora. Co s článkem udělat, by mělo 
vyplynout ze vzájemné diskuze. Redakční rada má možnost, na rozdíl od autora, vyjádřit svůj postoj  
v redakční poznámce, tak aby problém negradoval v osobní rovině! 
Současná doba pěstitelům kaktusů a sukulentů nepřeje. Zejména drahé energie, úřední omezení a také 
stárnutí členů našich spolků a sdružení nejsou optimistické faktory. Zatímco ceny energií se mohou po 
současné krizi změnit, proti úředním omezením se můžeme vymezovat a bránit, s přibývajícím věkem 
a obměnou věkově starších pěstitelů za mladé, nejde asi vůbec nic dělat. Přesto by se o to, ti věkově 
mladší, měli pokusit!  
V Chrudimi, dne 29. 9. 2023 

 
Ing. Jaroslav Vích 

předseda Společnosti českých a slovenských pěstitelů kaktusů a sukulentů 
 

Příloha č. 2 

 

 

 

Hospodaření SČSPKS k 31. 8. 2023 a odhad k 31. 12. 2023

PŘÍJMY  2022 31. 08. 2023 odhad 31. 12. 2023

příspěvky 549 630,02 566 014,58 530 000,00

inzerce 26 684,00 26 444,00 26 444,00

Atlas 137 586,59 94 734,74 135 000,00

ostatní 39 918,93 0,00 0,00

příjmy celkem 753 819,54 687 193,32 691 444,00

VÝDAJE   

výroba časopisu 287 952,69 165 455,34 205 000,00

distribuce časopisu 54 087,79 81 324,00 98 000,00

honoráře a odměny 157 799,44 74 011,00 120 000,00

daň 25 129,00 8 187,00 16 000,00

redakční rada 10 219,00 7 348,00 12 000,00

revizní komise 2 520,00 3 920,00 3 920,00

vedení SČSPKS 32 724,00 6 630,00 33 000,00

ostatní 44 682,96 16 536,68 25 000,00

Atlas 147 205,00 0,00 140 000,00

výdaje celkem 762 319,88 363 412,02 652 920,00

Stav účtu k 31. 8. 2023 - Kč 551 884,61 Kč

Stav účtu k 31. 8. 2023 - EUR 4 006,32 Kč 166,41 EUR

Stav pokladny k 31. 8. 2023 1 590,00 Kč

Celkem 557 480,93

K 13. 9. 2023

Zpracoval: Ing. Jana Čechová



Příloha č. 3 

 

 

 

 



Příloha č. 4 
Zpráva předsedy Redakční rady časopisu Kaktusy za rok 2022 

 
Časopis Kaktusy v roce 2022 vyšel v obvyklém časovém sledu a to 4x měsíčně (březen, červen, srpen, 
listopad). Vzhledem k měnícím se cenám se snaží vedení SČSPKS ve spolupráci s RR tisknout takové 
množství časopisu, které je objednané jednotlivými organizacemi, čímž se nevytváří výrazná 
množstevní rezerva, jako tomu bylo v minulých letech.  
Kromě běžných 4 čísel vyšly také 2 Speciály: prvním byl Gymnokalycia Paraguaye, druhým pak Okruh 
Discocactus zehntneri Britton et Rose. Domnívám se, že dva Speciály budou v příštích letech spíše 
výjimkou, vzhledem k cenám, a počtům odebíraných časopisů. Je důležité připomenout, že se 
snažíme Speciály překládat do němčiny pro rakouskou společnost a někdy i do angličtiny, protože je 
předem zajištěn jejich odbyt na trzích v anglofonním světě. Kromě propagace českého kaktusářství ve 
světě má tato činnost i prozaičtější důvod – SČSPKS tímto dovoluje financovat další Speciály popř. 
nezdražovat cenu časopisu pro členskou základnu. S rakouskými kaktusáři je stále vynikající 
spolupráce a to i po změně na postu předsedy, kterým se stal Michael Pinter. 
Snažíme se v maximální možné míře zachovat pestrost časopisu, volit zajímavá témata, důsledně 
dbáme na kvalitu tisku a samozřejmě se snažíme oslovovat aktivně další autory s příspěvky. Ne vždy 
se nám to zcela daří, ale v poslední době se nám podařilo vtáhnout do autorského kolektivu několik 
pravidelně píšících autorů, za což jsme rádi. V současné době má RR 15 členů reprezentujících nejen 
územní zastoupení, ale také specializaci.  
Při současných zhruba 1500 kusech vydávaných časopisů je tisk stále rentabilní a zvládnutelný. Přesto 
však apeluji na všechny předsedy organizací nebo na jednatele, mající přímý vliv na členy jednotlivých 
organizací – PROSÍM, vysvětlujte důležitost spolkového časopisu a jeho tištěné formy, přesvědčujte 
členy, aby časopis nepřestali odebírat, jen tak zůstaneme v kontaktu a SČSPKS bude nadále 
svébytnou organizací. Těch negativních příkladů, kdy o časopis přišly významné organizace a 
sdružení, těch je více – akvaristé a teraristé, citrusáři, skalničkáři. Vždy to vedlo dříve nebo později 
k rozložení spolkové činnosti, což si v našem případě nechceme ani domýšlet. Elektronická verze 
časopisu, která je uveřejňována na stránkách Společnosti, je jen určitou částí a podporou tištěné 
verze. 
Doufám tedy, že časopis je pro kaktusáře i sukulentáře přijatelnou formou předávání informací. 
Redakční radu práce na něm stále baví a jsem rád, že můžeme přinášet jeho prostřednictvím nové 
informace naší členské základně.  
 
Ing. Libor Kunte, Ph.D. 
předseda Redakční rady časopisu Kaktusy 
 
V Markvarticích dne 22. 9. 2023 
 
Příloha č. 5 
Zpráva redaktora Atlasu kaktusů – Ing. Lubomír Berka 
Atlas Kaktusů 2022 byl vydán v počtu 650 ks, v současnosti zbývá na skladě cca 100 ks. Z tohoto 
usuzujeme, že Chrudimský kaktusář si vytvářel zásoby cca 80 ks. O toto množství bychom měli 
tisknout méně (nezapomenout na autorské a povinné výtisky – cca 35 ks). 
Cena Atlasu pro předplatitele je 300,- Kč, pozdější dokup 350,- Kč. V současné době je objednáno 341 
ks a 189 ks zatím nezaplaceno oproti loňsku. (součet 530,- ks). 
Cena tisku na rok 2023 stejná jako rok 2022. 
V současné době ročník 2023 v přípravě – cca 14 dnů zpoždění oproti plánu. 
L. Berka  26. 9. 2023 
 
 
 
 



 
 
Příloha č. 6 
Zpráva Archivu SČSPKS za období IX. 2022 – IX. 2023 

- Příjem archivních materiálů je průběžný-poštou, mailem, osobně hlavně v Chrudimi. 

- Byl rozeslán dotazník za r. 2022 na kontaktní adresy, na které je zasílán časopis Kaktusy, 
vrácená korespondence – info předáno v Chrudimi. 

- Finanční náklady archivu – jen poštovné, případně ještě eurofolie do konce roku. 

- Přírůstky a zajímavosti: Město Orlová-Pamětní list KK Orlová z.s.-k nahlédnutí, Výstava KK 
Rakovník-50 let - plakáty+ kachlička, Ústí n.l.-Ústecké jarní trnobraní-2 x buton a plakáty, KK 
Mladá Boleslav-stálá expozice kaktusů v DDM M.B.,kopie záznamů vzniku klubu, kopie 
klubových razítek z kroniky. 

- Webové stránky SČSPKS: opakovaná snaha – umístit Archiv… ze starých stránek na nové. 
                                                                                                  Za Archiv SČSPKS 

                                                                                                                     J.Vochozka  v.r. 
 


